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همزمان با سفر هیات دولت در خردادما به استان اصفهان:
دهها طرح و پروژه راهداری به بهره برداری رسید

اصفهان -بهمن راعی: همزمان با بیست و پنجمین دوراز سفر رییس جمهور به 
اســتان ها ودر ادامه بهره برداری از طرح های آماده افتتاح در بخش راهداری ، 
با حضور معاون وزیر و رئیس ســازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای و جمعی از 
معاونین و مسئولین ســتادی و استانی ، طرح های آماده بهره برداری در چندین 

منطقه از استان اصفهان افتتاح شد.
 داریوش امانی معاون وزیر راه و شهرسازی و رییس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای در بدو 
ورود به استان اصفهان با حضور در گلستان شهدای نطنز به مقام شامخ شهدا ادای احترام و با شهدا 
تجدید میثاق کرد.بر اساس این گزارش مهندس داریوش امانی به همراه دکتر اکبری معاون راهداری 
این سازمان وسایر مسئولین ذیربط استانی از اجرای عملیات روکش آسفالت محور تیران -داران در 
استان اصفهان بازدید کردند.معاون وزیر در ادامه سفر خود به استان اصفهان با حضور در شهرستان 
مبارکه ۲۸۰ کیلومتر ارتقاء کیفیت روکش آسفالت راه های شریانی و اصلی استان را با اعتباری بالغ 
بر 3۵۰۰ میلیارد ریال مورد بهره برداری قرار داد.همچنین 13۰ کیلومتر ارتقاء کیفی روکش آسفالت 
راه های فرعی و روستایی استان با اعتباری بالغ بر ۶1۰ میلیارد ریال و رفع 3۵ نقطه پر تصادف در سطح 
استان با اعتبار ۹۵۰ میلیارد ریال ، از دیگر طرح هایی بود که معاون وزیر آن ها را افتتاح کرد.طبق این 
گزارش از دیگر طرحهایی که توسط معاون وزیر راه و شهرسازی در استان اصفهان به بهره برداری 
رسید ارتقاء ایمنی راههای استان شامل اجرای سیستم روشنایی ، نصب گاردریل و اصلاح هندسی سه 
راهی ها ، با اعتبار 3۵۰ میلیارد ریال بود که مجموع اعتبارات هزینه شده در طرح های مورد اشاره بالغ 

بر ۵۴1۰ میلیارد ریال میباشد.

پیش بینی تولید ۲۰ هزار تن گندم در خمین
رئیس جهادکشاورزی خمین گفت: براساس بررسی وضعیت مزارع، امسال بیش از 

۲۰ هزار تن گندم در این شهرستان تولید و برداشت می شود. 
احمدرضا جعفری افزود: این میزان گندم از ۶ هزار و ۲۰۰ هکتار سطح زیر کشت گندم آبی و 1۷ هزار 
هکتار اراضی زیر کشت گندم دیم برداشت می شود.وی ادامه داد: برنامه خرید گندم مازاد بر نیاز کشاورزان 
این شهرستان آغاز شده و ۶ مرکز خرید گندم از بهره برداران تدارک شده است.جعفری گفت: خمین 
نبست به سایر شهرستان های استان مرکزی دارای بیشترین مرکز خرید گندم است و پراکندگی این 
مراکز به منظور تسهیل در حمل و تحویل این محصول زراعی مورد توجه قرار گرفته است.وی با اشاره به 
تولید ۲۲ هزار تن گندم پارسال در خمین افزود: هشت هزار و ۲۰۰ تن گندم سال گذشته از بهره برداران 
این شهرستان خریداری شد.مدیر جهاد کشاورزی خمین، اضافه کرد: پس از تعیین سن زدگی مفید و 
غیر مفید توسط نمایندگان جهاد کشاورزی؛ گندم کشاورزان براساس نرخ اعلام شده خریداری می شود.

مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه تشریح کرد: 
جزییات خدمات بیمه سلامت به زوج های نابارور

کرمانشاه - فرهادی : مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه گفت: زوج های نابارور 
به مرکز باروری در بیمارستان معتضدی کرمانشاه مراجعه کنند تا طبق قرارداد منعقد 
شده تمامی هزینه های برای درمان ناباروری تحت پوشش بیمه سلامت قرار گیرد.

امید قادری با بیان اینکه بیمه سلامت هزینه زوج های نابارور را پرداخت می کند، اظهار کرد: ۲ مرکز 
ناباروری )یک مرکز در بیمارستان معتضدی و یک مرکز در جهاد دانشگاهی( داریم.

وی ادامه داد: زوج های نابارور به مرکز باروری در بیمارستان معتضدی کرمانشاه مراجعه کنند تا طبق 
قرارداد منعقد شده تمامی هزینه های برای درمان ناباروری تحت پوشش بیمه سلامت قرار گیرد.

مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه تصریح کرد: اگر بیمه شده نیاز به ارجاع به مراکز خصوصی و 
سایر استان ها داشتند با ارائه استاد هزینه ای به اداره کل بیمه سلامت استان، هزینه ها پرداخت خواهد 
شد.وی هدف تعیین پزشک خانواده کاهش هزینه برای مردم  دانست و گفت: پزشک خانواده تنها هفت 

هزار تومان ویزیت از مردم دریافت می کند.

از سوی شرکت نفت و گاز آغاجاری:
 خط لوله ۱۶ اینچ نفت رگ سفید ۱ در مسیر امیدیه 

به دیلم ایمن سازی شد
مدیر عملیات شــرکت بهره برداری نفت و گاز آغاجاری از ایمن سازی خط لوله 

۱۶ اینچ نفت رگ سفید ۱ در مسیر امیدیه به دیلم ایمن خبر داد.
مهندس محمدرضا گــودرزی در رابطه با این اصلاحیه عنوان کرد: با توجه به عبور خط لوله نفت 
1۶ اینچ رگ سفید یک از مجاورت روستاها و جاده اصلی مواصلاتی امیدیه به دیلم و ایجاد شرایط نا 
ایمن، اصلاحیه و ایمن سازی آن در دستور کار قرار گرفت.وی با اشاره به اهمیت موضوع  بیان کرد: با 
دستور مدیر عامل شرکت و هماهنگی مجموعه های مدیریت عملیات، خدمات  و فنی، عملیات تخلیه 
خط لوله 1۶ اینچ بوسیله توپک  و تزریق بیش از 1۰۰بشکه حلال به منظور حل کردن رسوبات آسفالتی 
و رانش توسط 1۰۵۰۰ گالن نیتروژن  آغاز گردید.گودرزی افزود: این عملیات پس از تخلیه خط لوله 
توسط گروه تعمیرات خطوط لوله با لحاظ شرایط ایمنی و با حضور همه گروه های ذیریط، انجام و خط  

1۶ اینچ مجددا در مدار عملیات قرار گرفت.
 

ضرورت تکریم ارباب رجوع در دستگاه قضایی 
یزد- صادقی مقدم: رئیس کل دادگستری استان یزد، گفت: حربه دشمن، ایجاد 
یأس و نا امیدی در مردم اســت که باید این حربه را با تکریم ارباب رجوع ، حفظ 

کرامت انسانی،و ارائه خدمت بهتر و بیشتر به مردم خنثی کرد.
غلامعلی دهشیری در آیین بزرگداشت هفته قوه قضاییه و تقدیر از کارمندان و قضات نمونه دادگستری 
استان، افزود: پمپاژ یأس و نا امیدی در مردم توسط دشمن با انواع و اقسام ابزار های رسانه ای صورت 
می گیرد و چیزی که می تواند این حربه را حنثی کند، ارائه خدمت بی منت به مردم، همراه با اخلاق 
حسنه و حفظ کرامت انسانی است.وی تصریح کرد: جریان نفاق و نفوذ دشمن را در پیگیری اهداف 
شوم آن و بی ثبات سازی ایران اسلامی کمک می کند و این خدمتگذاران نظام اسلامی هستند که 
باید مانع اثر گذاری این اقدامات شوند.این مقام قضایی، نشاط و امید آفرینی و تلاش برای ایجاد ایرانی 
امن و آباد را وظیفه کارگزاران در نظام اسلامی ذکر کرد و بیان داشت: نظام اسلامی پا به پای تلاش در 
عرصه پیشرفت و توسعه، در جبهه جنگ با دشمنان این مرز و بوم و امروز که با جنگ ادارکی، شناختی 

و ترکیبی به میدان تقابل با نظام اسلامی آمده اند.
وی با اشاره به مشقات کار در دستگاه قضا و سختی های مترتب بر این فضا، تصریح کرد:  خدمت در 
عدلیه که رسالتش، احقاق حق، بسط عدل و گسترش عدالت است مأجور درگاه الهی و نوعی عبادت 
است و باید تمام تلاش خویش را در جهت تحقق اهداف آن به کار برد.شایان ذکر است در پایان این 
مراسم از قضات و کارمندان نمونه دادگستری با حضور محمدصالح جوکار نماینده مردم شریف یزد و 

اشکذر در مجلس شورای اسلامی تجلیل شد.

آب خلیج فارس درآستانه ورود به یزد
یزد- صادقی مقدم: رئیس شورای اسلامی شهر یزدگفت : قرار است ظرف چند 

روز آینده، آب انتقالی خلیج فارس به صورت آشامیدنی به مخازن یزد منتقل شود.
عزیزالله سیفی با تاکیدبر لزوم صرفه جویی در مصرف آب در استان با توجه شرایط خاص اقلیمی شهر 
یزد گفت: عملیات نهایی انقال آب خلیج فارس به شهر یزد در حال انجام است و ان شاء الله به زودی 

به صورت آب شرب در اختیار شهروندان عزیز یزدی قرار خواهد گرفت.
وی ادامه داد: آب انتقالی خلیج فارس قبلا هم وارد استان یزد شده بود، اما به صورت صنعتی مورد 
استفاده قرار می گرفت که قرار است ظرف چند روز آینده، آب انتقالی خلیج فارس به صورت آب آشامیدنی 
به مخازن یزد منتقل شود. رئیس شورای اسلامی شهر یزد افزود: به امید خدا می توان در تابستان که 
بار ها در طی سالیان گذشته شاهد قطع یا افت فشار آب بودیم و شهروندان عزیز یزدی هم گلایه زیاد 

داشتند کمتر شاهد این نارضایتی باشیم.
وی تصریح کرد: این اقدام نتیجه پیگیری های نماینده ولی فقیه در استان و امام حمعه یزد، استاندار، 
نمایندگان مجلس، مسئولین شرکت آب منطقه ای، آبفا استان، شرکت چادرملو و سایر مسئولین مرتبط 
بوده که برای اولین بار آب خلیج فارس به صورت مصرف شرب به مخازن یزد وارد می شود که می تواند 

نوید خبر خوب برای شهروندان عزیز یزدی باشد.

 راه اندازی بخش حفظ باروری
 در پژوهشکده علوم تولیدمثل یزد

 یزد- صادقی مقدم: به منظور حفاظت از قدرت باروری فرد و افزایش امید به زندگی 
و سلامت آینده خانواده، بخش حفظ باروری در پژوهشکده علوم تولیدمثل یزد راه 

اندازی شد.
دکتر »فاطمه انباری« مسئول فنی آزمایشگاه حفظ باروری گفت: حفظ باروری به معنی ذخیره شانس 
باروری فرد برای آینده است و کاربرد آن برای افرادی است که امکان بچه  دار شدن آن ها در سنین 
مطلوب باروری به هر علت میسر نمی باشد .وی ادامه داد: امکان باروری به دلایل مختلف از جمله 
نقایص ارگانیک و بیولوژیک مرتبط با سیستم تولیدمثل، نارسایی زودرس تخمدان، اندومتریوز، برخی 
بیماری های خود ایمن و ژنتیکی، برخی روش های پیشگیری از بارداری مانند وازکتومی، ازدواج یا تصمیم 
 به فرزند دار شدن در سنین بالا، افراد ترنس جنسیتی که در صدد تغییر جنسیت با تایید مراجع قانونی 
می باشند، بیماری  های بدخیم و روش  های درمانی به  ویژه شیمی  درمانی و پرتو درمانی در بیماران مبتلا 
به سرطان و … ممکن است در معرض کاهش یا آسیب باشد.وی افزود: به همین دلیل، با پیشرفت 
علوم و فناوری  در حیطه طب تولید مثل، روش  هایی شــکل گرفته اند تا بتوانند از قدرت باروری فرد 
محافظت و امید به زندگی و سلامت آینده خانواده را افزایش دهد.مسئول فنی آزمایشگاه حفظ باروری 
اظهار کرد: روش های حفظ باروری درحال حاضر شامل انجماد سلول های جنسی مانند تخمک، اسپرم، 
جنین و همچنین نمونه بافت  های تولید مثلی مانند بافت بیضه و تخمدان است.وی یادآور شد: با استفاده 
از این تکنیک ها می توان سلول جنسی یا نمونه بافت تولید مثلی را برای مدت طولانی نگهداری و در 
زمان مناسب جهت باروری فرد استفاده کرد. انباری در پایان تصریح کرد: پژوهشکده علوم تولید مثل 
یزد با بهره گیری از تجهیزات به روز، تیم تخصصی توانمند و آزمایشگاه حفظ باروری مجهز، پاسخگوی 
مراجعان در این حوزه است و علاقمندان می توانند جهت بهره مندی از این خدمات با شماره تلفن 

۸۲۴۷۰۸۵-۰3۵ داخلی ۲3۰-۲3۵ تماس حاصل کنند.

اخبار کوتاه 

اصفهان_راعی: تلاشگران ذوب آهن اصفهان رکورد 
تولید ۷۵۰ تن H۱۸  که یک محصول دارای ارزش 
افزوده بالا در ســبد محصولات این مجتمع عظیم 
صنعتی محسوب می شود را در یک شیفت ثبت کردند. 
این موفقیت پس از گذشــت حدود ۷  سال از تولید 
این محصول با اختلاف بالای ۱۵۰ تن تولید نسبت 
به قبل،در تاریخ سی و یکم خردادماه به ثمر نشست 
و علــت عمده آن اصلاحاتی در اســتندها و تقویت 
تجهیزات ،افزایش سرعت خطی تجهیزات،تجربه و 

مهارت بی نظیر پرسنل تولیدی است.  
محمدامین یوسف زاده مدیر مهندسی نورد ذوب آهن اصفهان 
بــا اعلام این خبر گفت : این رکورد تولید به همت تلاشــگران 
گروه ســه نورد ۶۵۰ به عنوان برگ زرین دیگری در این مجتمع 
عظیم صنعتــی و در بخش تولید محصولات دارای ارزش افزوده 

بالا محسوب می شود و حقیقتاً تمرکز امسال ما تکمیل سبد کامل 
تیرآهن های H می باشد و انشاا... تا پایان سال تا سایز H۴۰۰  را 
به سبد محصولات با ارزش افزوده بالا اضافه می کنیم و بزودی 
  H۲۴۰ های جدید اعلام خواهد شد. به طور نمونه درH خبر تولید
هــم طراحی و هم تراش غلتک ها خاتمه یافته و تا قبل از پایان 
تیرماه به بازار عرضه خواهد شد و به دنبال آن با یک فاصله دو الی 
ســه هفته ای H۲۶۰  را خواهیم داشت.وی با اشاره به اینکه این 
مقطع تولیدی به عنوان کاربردی ترین تیرآهن بال پهن، بازار بسیار 
خوبی دارد،افزود : بدون تردید وقتی که بازار کشــور و مهندسین 
محاسب نظام مهندسی از تامین کافی و به موقع مقاطع H اطمینان 
خاطر داشته باشند،بزودی محاسبات سازه ها از بتن مسلح به سمت 
اسکلت فلزی بر مبنای H تغییر داده خواهد شد که حداقل ایمنی 
آن در مقابل زلزله 3۰ درصد بالاتر است و سرعت ساخت و ساز هم 
چیزی حدود ۲۵ درصد سریع تر می باشد و از همه مهم تر عمر مفید 

ســازه که در حال حاضر در ایران حدود ۲۵ سال است به بیش از 
1۰۰ سال خواهد رسید و در کل هزینه های ساخت و ساز را در ،دراز 
مدت بســیار کاهش خواهد داد  : بر اساس رده بندی فعلی بازار از  
لحاظ سود آوری ،Hها در رتبه اول محصولات با ارزش بالا که در 
انحصار ذوب آهن می باشد ، سپس کلاف و پس از آنها  I ۷  )آی 
هفت ( قرار دارد.  مدیر مهندسی نورد ذوب آهن اصفهان ثبت این 
رکورد بزرگ در تولید محصول H1۸را به تلاشگران بخش نورد 
و سایر همکاران ذوب آهنی تبریک گفت و از تولید پروفیل های 
جدید H  در آینده نزدیک خبر داد.  مهران مقراضچی سرپرست 
نورد ۶۵۰ ذوب آهن اصفهان نیز در ادامه گفت : تیرآهن های بال 
پهن یا IPB   به دلیل شــکل ظاهــری به تیرآهن H معروف 
  H و تیرآهن  IPE  هســتند و تفاوت عمده تیرآهن معمولی یا
در شــکل و اندازه سطح مقطع آن است. از آنجا که سطح مقطع 
تیرآهن های H بزرگتر است،سبب شده این پروفیل از استحکام 

و مقاومت بالایی نسبت به سایر تیرآهن ها برخوردار باشد لذا این 
محصول کاربرد زیادی در ســاختمان سازی و ساخت پروژه های 
صنعتی مانند ساخت اسکله ، کشتی سازی ، سکوهای نفتی ، سوله 
، پل سازی و سد سازی دارد . وی با اشاره به اینکه تیرآهن های بال 
پهن یکی از پر کاربرد ترین مقاطع فولادی در بازار دنیا هستند و به 
عنوان رکن اصلی اسکلت بندی ساختمان شناخته می شوند،افزود : 
استفاده از تیرآهن های بال پهن در صنعت ساختمان سازی مزایای 
بسیاری دارد که از جمله آن می توان به مقاومت بالا در برابر زلزله 
و رانش زمین اشاره کرد و از آنجا که ایران در منطقه زلزله خیز قرار 
دارد، اســتفاده از سازه های فلزی به جای سازه های بتنی باعث 
افزایش ایمنی ساختمان در برابر زلزله خواهد شد.  سرپرست نورد 

۶۵۰ تصریح کرد: از سال های قبل برای تامین نیاز کشور به تیرآهن 
بال پهن ، طراحی و تولید این پروفیل در دستور کار مهندسی نورد 
قرار گرفت و تا کنون ســایزهای 1۴ و 1۶ و 1۸ و ۲۰ و 3۰ در دو 
اندازه سبک و سنگین با موفقیت تولید شده و طراحی سایر سایزهای 
دیگر نیز در دست اقدام است.مهران مقراضچی اظهار داشت : تولید 
H1۸  در کارگاه نورد ۶۵۰ به سال 13۹1 بر می گردد که پس از 
تولید آزمایشی و رسیدن به نتایج مطلوب طبق استاندارد ملی ایران به 
سبد محصولات فولادی ذوب آهن اصفهان اضافه گردید و تا هم 
اکنون نیز روند تولید این پروفیل ادامه داشته است و اخیراً با توجه به 
تفاوت قیمت آن نسبت به تیرآهن های معمولی چند ماهی است که 

به طور مرتب در برنامه تولید کارگاه نورد ۶۵۰ گنجانده شده است.

در راستای تولید محصولات دارای ارزش افزوده بالا

 تلاشگران ذوب آهن اصفهان رکورد تولید
 ۷۵۰ تن H۱۸ در یک شیفت را ثبت کردند

کرمانشاه - فرهادی: رئیس دانشگاه علمی کابردی استان کرمانشاه از 
آغاز پذیرش دانشجو در مراکز این دانشگاه برای مهر ۱4۰۱ خبرداد.

دکتر حسن شرفی در نشست خبری با اصحاب رسانه اظهارداشت: امسال پذیرش دانشجو 
برای ترم مهر در این دانشــگاه زودتر آغاز شده، و پذیرش علاقمندان به تحصیل در این 
دانشگاه آغاز و تا دو هفته آینده ادامه خواهد داشت.شرفی با بیان اینکه تعداد رشته های این 
دانشگاه برای ترم مهر افزایش یافته افزود: باتوجه به نامگذاری امسال به عنوان سال تولید، 
دانش بنیان و اشتغال آفرین، تلاش کرده ایم تا رشته هایی را توسعه و راه اندازی کنیم که 
براساس نیاز بازار باشد.رئیس دانشگاه علمی کاربردی استان کرمانشاه با بیان اینکه افراد با 
تحصیل در این رشته ها می توانند مهارت آموزی داشته و راحت تر جذب بازار کار شوند 
گفت: جمعا ۴۸ رشته جدید در این دانشگاه راه اندازی کرده ایم که ۲۶ رشته آن مربوط به 
مقطع کارشناســی و ۲۲ رشته مربوط به مقطع کاردانی است.شرفی گفت: در حال حاضر 
1۴3 کد رشته محل در این دانشگاه فعال است که ۷۹ کد رشته مربوط به کاردانی و ۶۴ کد 
رشته مربوط به کارشناسی است.شرفی ظرفیت پذیرش دانشگاه علمی کاربردی کرمانشاه 
را برای مهر امسال حدود ۸۷۰۰ نفر اعلام کرد و یادآورشد: برخی از رشته هایی که در این 
دانشگاه راه اندازی شده، همانند هنرهای تجسمی، عکاسی، مد و پوشاک، روابط عمومی، 
تربیت بدنی، مربی پایه بوکس، مربیگری کوهپیمایی، گردشگری، صنایع تولید دارو، نوازندگی 
سازهای کلاسیک و ... در استان منحصربفرد هستند.وی در بخش دیگری از سخنانش 
دانشــگاه علمی کاربردی را دانشگاه نسل سوم خواند و اظهار کرد: این دانشگاه بنا دارد با 

رویکرد مهارت آموزی، سهم عمده و موثری را در اشتغال ایجاد کند و هدف آن جهت دهی 
علمی به رشته هایی است که بازار کار دارند.شرفی با بیان اینکه به دانشجویانی که در این 
دانشگاه تحصیل می کنند تسهیلات دانشجویی داده می شود، عنوان کرد: این تسهیلات 
می تواند هزینه یک ترم دانشجو را تامین کند، بعلاوه ما امسال برای پذیرش دانشجویان 
 افزایش شــهریه هم نداشته ایم.وی یادآورشــد: علاقمندان به تحصیل در این دانشگاه 
می توانند با مراجعه به سایت سازمان سنجش و یا شش مرکز علمی کاربردی استان برای 
ثبت نام اقدام کنند.وی همچنین از تدوین ســند آمایش آموزش مهارتی در این دانشگاه 
هم خبرداد و افزود: در این رابطه یک پایش شــغلی، آسیب شناسی و مطالعه رشته ها را 
در اســتان انجام دادیم و بررسی کرده ایم که بازار کار چه رشته هایی اشباع شده تا دیگر 
به سمت آنها نرویم و از طرفی چه رشته هایی می توانند مخاطب داشته باشند تا برای راه 
اندازی آنها اقدام کنیم، چراکه نمی خواهیم آمار بیکاران استان را افزایش دهیم.رئیس دانشگاه 
علمی کاربردی استان کرمانشاه یکی دیگر از برنامه های این دانشگاه را برای مهارت آموزی، 
برگزاری دوره های آموزشی کوتاه مدت عنوان کرد و افزود: نسخه نویسی، تزریقات، پانسمان 
و بانداژ، برندینگ و بازاریابی و ...از جمله رشته هایی هستند که امسال دوره های کوتاه مدت 
برای آنها برگزار شد و هم اکنون هم نام نویسی برای چند دوره کوتاه مدت دیگر آغاز شده 
است.وی تصریح کرد: در حال حاضر مراکز علمی کاربردی جهاد دانشگاهی، هلال احمر، 
مدیریت صنعتی، همیاری شهرداری، نیروی انتظامی در کرمانشاه و امام رضا)ع( در اسلام 

آبادغرب، شش مرکز فعال این دانشگاه هستند که پذیرش دانشجو دارند.

احمد گازرانی در جمع خبرنگاران ضمن گرامیداشــت روز اصناف با 
بیان اینکه گردشگری در رونق بازار بسیار حائز اهمیت است اظهار 
کرد: بازار همدان هنوز از ظرفیت صنعت گردشگری بهره نبرده که 
لازم است به دلیل توانایی بالای آن در مباحث گردشگری و توریسم  
بازاریان ارتباط خوبی با گردشگران برقرار کنند تا درآمد کافی به منظور 

رونق بازار و ایجاد اشتغال پایدار حاصل شود.
وی با اشاره به اینکه بازار همدان در کنار اماکن تاریخی و فرهنگی استان قرار دارد و 
می تواند بهره برداری بهینه ای از آن انجام داد افزود: رونق اصناف کمک شایانی به اقتصاد 

استان خواهد کرد و مشکل بیکاری را به سهم خود برطرف می کند. 
رئیس اتاق اصناف همدان در ادامه با بیان اینکه شهرک صنفی بنکداران باعث رونق 
منطقه خواهد شد تصریح کرد: این شهرک آماده بهره برداری است و همدان را به یکی از 
پایتخت های پررونق کسب و کار تبدیل می کند. وی به مسأله ارز و سیاست های به کار 
گرفته در این حوزه اشاره کرد و گفت: اصناف با حذف ارز ترجیحی قدرت گرفته و توان 
خرید و حضور مردم در اقتصاد بیشتر می شود به طوری که دست افراد سودجو و دلال 

از این موضوع قطع خواهد شد.
گازرانی اتاق اصناف را یکی از مهم ترین ارکان جامعه و کسب وکار عنوان کرد و گفت: 
همواره و در طول تاریخ پرفراز و نشیب، ما اصناف را به عنوان مجاهدین فی سبیل الله 

می شناسیم که از امتحان های الهی سربلند بیرون آمدند.

وی در بخش دیگری از ســخنانش با اشــاره به اینکه در ســال های ۹۹ و 1۴۰۰ 
محدودیت هایی برای اصناف و کسب وکارها ایجاد شد تصریح کرد: کسبه برای عبور 
از این بحران نیاز به حمایت داشتند، اما وعده های داده شده چون بسته های حمایتی 

محقق نشد.
رئیس اتاق اصناف همدان با تأکید بر اینکه مشکلی در مسئله تأمین مایحتاج و اقلام 
اساسی نداریم  خاطرنشان کرد: در هر رسته از تولید، اصناف نقش تعیین کننده ای دارند.

وی در ادامه به مردمی سازی نظام یارانه ها اشاره کرد و افزود: مهم ترین موضوع شرایط 
کنونی شفاف سازی مالیات است، مردم و بازاریان با پرداخت مالیات مشکل ندارند بلکه 
مشکل آن ها فرار مالیاتی است که باید با کمک اداره امور مالیاتی این موارد شناسایی و 

مانع عرض اندام سودجویان شد. 
گازرانی در بخش دیگر به مشکل اجاره بها گریزی زد و گفت: اجاره ماهیانه هر واحد 
صنفی بیش از ۵۰ درصد افزایش داشته که کسبه از عهده پرداخت آن برنخواهند آمد از 

همین رو باید تدبیر درخوری در این حوزه اندیشیده شود.
وی به پویش بخشش اجاره بها در دوران کرونا اشاره کرد و افزود: در این دوران بالغ 
بر 1۷ میلیارد تومان اجاره بها بخشیده شد پس با همدلی و همفکری می توان از چالش 

افزایش بی رویه اجاره بها نجات یافت.
رئیس اتاق اصناف همدان در پایان سخنانش از دهه تولید تجارت یاد کرد و متذکر شد: 

۹۵۰ شهید از ۸۰۰۰ شهید استان همدان مربوط به اصناف و فعالان اقتصادی است.

 پذیرش دانشجو
 در مراکز دانشگاه علمی کاربردی کرمانشاه آغاز شد

 با حذف ارز ترجیحی 
توان خرید مردم بیشتر می شود

ایلام - رویا نوری خبرنگار  امروز- مدیران ارشد گروه سرمایه گذاری 
و توسعه  صنایع تکمیلی پتروشیمی خلیج فارس از واحدهای مختلف 
پتروشــیمی ایلام بازدید و راهبردها، آینده ی طرح ها، مشکلات و راه 

حل ها برای افزایش ظرفیت تولید بررسی شد.
علی علیرضانژاد نماینده ستاد و هیئت مدیره گروه سرمایه گذاری با تمجید از تلاش های 
صورت گرفته و ماندگار مدیران و کارکنان در این مجتمع بزرگ،گفت: پتروشیمی ایلام 
گل سرسبد سرمایه گذاری »پترول« است.وی با بیان اینکه ایلام یک استان مرزی و  
کمتر توسعه یافته است و پتروشیمی در استانی با شرایط خاص قرار گرفته افزود: اقداماتی 
صورت گیرد تا مردم حلاوت و شــیرینی  وجود این شرکت را بیش از پیش بچشند.

علیرضا نژاد تاکید کرد: به سرعت راه حل خروج از مشکلات ، تأمین خوراک و ایجاد صنایع 
پایین دستی در راستای تکمیل ارزش افزوده تعیین شود.وی با بیان اینکه منابع مالی مورد 
نیاز پروژه ها را می توان از طریق سیستم بانکی کشور و از درون گروه)پترول( تأمین نمود 
افزود: بر این اساس باید صنایع پتروشیمی با کمترین ریسک و بیشترین بازدهی از طریق 
شرکت های دانش بنیان در راستای افزایش ظرفیت تولید و ارزش گام بردارند.این مدیر 
ارشد پترول با اشاره به اینکه نخبگان صنعت اصل را بر تولید قرار دهند و از حاشیه به 
دور باشند ادامه داد: صنعت پتروشیمی در مسیر جذب سرمایه گذاری بیشتر قرار گیرد و 

فرهنگ سرمایه گذاری در منطقه نهادینه شود.
علیرضا نژاد ابراز امیدواری کرد: مدیران دولتی، ذینفعان ، فعالان اجتماعی و رسانه  های 
منطقه حامی تولید، سرمایه گذاری و صنعت پتروشیمی باشند.علیرضا نژاد در  پایان با 
بیان اینکه مدیران جهادی در هر عرصه ای ورود نموده  موفق ظاهر شده اند تاکید کرد: 
مجموعه »پترول« پشتیبان پتروشیمی ایلام است.حسن نجفی سمنانی؛ مدیرعامل 
شرکت پتروشیمی با بیان اینکه نگاه تیم جدید مدیریتی به تولید و پتروشیمی ایلام مثبت، 
راهبردی و قابل تقدیر است، گفت: با همت و حضور نیروهای با تجربه و متخصص طی 
دو سال آتی آینده بسیار درخشانی پیش روی پتروشیمی ایلام است.وی به راه اندازی 
فاز دوم پتروشــیمی ایلام پس از 1۷ سال به دست متخصصان و صنعتگران کشور و 
فرزندان استان ایلام بدون حضور سازندگان و کارشناسان خارجی اشاره کرد و افزود:تولید 
DMDS CHAVAR۶۵ ، ثبت رکورد یک  میلیون تن پلی اتیلن سنگین و بیش از 
۲۰۰ هزار تن اتیلن تنهای گوشه ای از تلاش های مجموعه پتروشیمی ایلام در راستای 
تحقق شعار سال است.گرشاسبی رئیس مجتمع پتروشیمی ایلام نیز گزارش کاملی 
از میزان خوراک، تولید، محصولات و طرح ها و پروژه های در دســت اقدام ارائه کرد.

به گزارش روابط عمومی در این نشست کارشناسان و مدیران تعدادی از پتروشیمی ها 
به نمایندگی از شرکت  صنایع پتروشیمی خلیج فارس و مدیران پترول حضور داشتند.

ایلام - خبرنگار امروز - سرپرست شرکت گاز استان ایلام گفت:در 
راستای تحقق نامگذاری سال جاری توسط مقام معظم رهبری، شرکت 
گاز استان از شرکت های تولیدی و اشتغالزا حمایت ویژه ای خواهد 

کرد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت گاز استان ایلام؛محمود کشاورز در دیدار با معاون 
اجرایی شــرکت پتروشیمی هلیلان  از گسترش همکاری جدید بین این مجموعه و 
شــرکت پتروشیمی هلیلان خبر داد و افزود: تعامل دو سویه شرکت گاز و پتروشیمی 
هلیلان باعث حمایت از شرکت های تولیدی و تقویت حمایت از اشتغال در واحدهای 

صنعتی استان می  شود.
وی اظهار داشــت: شرکت پتروشیمی هلیلان در آینده نزدیک عمده ترین مشترک 

شرکت گاز استان خواهد بود چرا که خوراک اصلی این شرکت، گاز طبیعی است.  
سرپرست شــرکت گاز اســتان تصریح کرد: علاوه بر اینکه خوراک اصلی شرکت 
پتروشیمی هلیلان گاز  طبیعی است، منبع تامُین انرژی نیروگاه آن شرکت نیز از گاز طبیعی 

خواهد بود.
کشاورز گفت: برای اتصال شرکت پتروشیمی هلیلان به خطوط و شبکه گاز می بایست 
از خط اصلی صادراتی گاز موجود در منطقه انشعاب فرعی گرفته شود که نیازمند اخذ 

مجوز از شرکت انتقال گاز و نیز احداث ایستگاه اختصاصی تقلیل فشار گاز است.
 سرپرست شــرکت گاز استان افزود: برای برقراری و اتصال جریان گاز این شرکت، 
همه هماهنگی ها با شرکت های بالا دست و پائین دست انجام و مجوزهای لازم اخذ 

خواهد شد.
همچنین معاون اجرایی شرکت پتروشیمی هلیلان در این دیدار از همکاری شرکت گاز 
استان در طراحی اولیه خطوط و ایستگاه های گاز مورد نیاز شرکت پتروشیمی قدردانی 
کرد و گفت: شرکت پتروشیمی هلیلان بزرگترین شرکت بخش خصوصی در استان 
ایلام است که علاوه بر ایجاد اشتغال مستقیم و غیر مستقیم برای مردم، باعث توسعه 

پایدار منطقه و ایجاد توازن توسعه ای و رفع محرومیت شهرستان هلیلان خواهد شد. 
حمید اسلامی به اهمیّت اجرا و تسریع در راه اندازی پتروشیمی هلیلان برای سرمایه گذار 
پروژه اشاره کرد و افزود: از ابتدای اخذ مجوزهای احداث این مجتمع عظیم، شرکت گاز 
اســتان با راهنمایی و مشاوره های به موقع، اخذ مجوزهای لازم برای تامُین خوراک از 

طریق شرکت ملیّ گاز و شرکت انتقال گاز، تعامل خوبی را داشته است.
وی اظهار داشــت: اینگونه تعاملات و دیدگاه مدیریتی موجود در شرکت گاز استان، 
قطعاً در جهت دهی به دیگر سرمایه گذاران برای اجرای پروژه های خود در استان ایلام، 

نوید بخش آینده خوبی برای توسعه استان رقم خواهد زد.

 شرکت گاز ایلام از واحدهای تولیدی و اشتغالزا حمایت می کندتعیین استراتژی افزایش ظرفیت تولید

یزد- صادقی مقدم: امام جمعه یزد گفت: حق همه ملت ایران است که 
طعم شیرین عدالت را بچشند و این مهم با فعالیت دستگاه قضا صورت 
می گیرد و ظالمان و متخلفان باید بدانند که نمی توانند بی محابا دست 

به هر اقدام غیر قانونی و مجرمانه بزنند.
آیت الله »محمدرضا ناصری« در دیدار با مدیران و کارکنان دستگاه قضا استان یزد به 
مناسبت هفته قوه قضائیه، اظهار کرد: در تشکیلات قضایی استان تحول عظیمی به وجود 
آمده است و امروز قاضی باید نگاهش به تمام ابعاد جامعه باشد.وی افزود: حق همه ملت 
ایران است که طعم شیرین عدالت را بچشند و این مهم با فعالیت دستگاه قضا صورت 
می گیرد و ظالمان و متخلفان باید بدانند که نمی توانند بی مهابا دست به هر اقدام غیر 
قانونی و مجرمانه بزنند.امام جمعه یزد با بیان اینکه استواری همه مسائل کشور و حاکمیت 
دست قضّات است، عنوان کرد: قاضی و حاکم معادل یکدیگر هستند و به همین دلیل 
است که قرائت هایی که برای حاکم عنوان می شود با قرائت هایی که برای قاضی وجود 
دارد برابر است.ناصری عنوان کرد: حکومت عادله باید مسائل و مشکلات جامعه را با قانون 
حل کند و این وظیفه دستگاه قضا است و چشم امید مردم برای تحقق این مهم به قضّات 

کشور است. وی تصریح کرد: در مسائل اقتصادی به ویژه مبحث ملک و زمین، دستگاه 
قضا باید بیش از پیش نظارت داشته باشد تا دست دلالانی که بدون وجدان، قیمت ملک 
و زمین و اجاره بها را با توجه به سلایق خود بالا می برند، کوتاه شود.امام جمعه یزد بر 
توازن قانون و اجرای قانون در جامعه تاکید کرد و گفت: تطبیق حکم بر موضوع، مبحث 
بسیار بزرگ و سختی است و این وظیفه بر دوش قاضی است.وی افزود: اجرای حکم 
خدا باید به گونه ای باشد که مردم دچار بدبینی نشوند و این به هوش و ذکاوت قاضی 
بستگی دارد که نسبت به تطبیق حکم بر موضوع و اجرای حکم آن چگونه تصمیم گیری 
و عمل کند.به گزارش خبرنگار ما از یزد، آیت الله ناصری با اشاره به اینکه اگر فردی حق 
مومن را رعایت نکند، انسانی فاسق تلقی می شود، بیان کرد: کاری که شما می کنید و 
مومنین و مظلومین را خوشحال می کنید، بسیار حائز اهمیت است و انتظار می رود برای 
گرفتن حق مظلومان تمام تلاش خود را به کار گیرید.»غلامعلی دهشیری« رئیس کل 
دادگستری استان یزد نیز در این دیدار با اشاره به ۶۶۷ مورد رفع تصرف فوری از اراضی 
ملی و دولتی، گفت: حدود ۷3۸ هکتار و ۲ هزار و ۹۹۸ متر مربع رفع تصرف و خلع یَد 

صورت گرفته است.

یزد- صادقی مقدم: بازرس کل اســتان یزد گفت: رویکرد بازرسی 
استان در برخورد با مدیران که سرمایه های نظام هستند پیشگیرانه 

است.
حجت الاسلام طالبی در نشست شورای قضایی استان یزد که به مناسبت هفته قوه 
قضاییه که باحضور استاندار ورییس کل دادگستری استان برگزار شد افزود: رویکرد اصلی 
ریاست سازمان  و بالطبع بازرسی کل استان بر پیشگیری از فساد است و نهایت تلاش ما 
هم گویای این حرف می باشد که نمونه آن دوره های آموزشی برگزار شده برای مدیران 
و کارکنان دســتگاههای اجرایی در این چند سال بوده که در سال جاری هم این امر 
تاکنون ادامه داشته است. وی با اشاره به اینکه ما در استان معضل جدی در بحث مبارزه 
با فساد نداریم گفت: اگر در دستگاهی هم اتفاقی می افتد عمدتا به لحاظ عدم اشراف 
مدیر و معاونین و یا مسئولان مالی به قوانین و مقررات است که این موضوع هم اکثرا 
از طریق دوره های آموزشی و نامه های هشداری رفع می شود. وی گفت: ما مدیران 
دستگاههای اجرایی استان را سرمایه های نظام می دانیم و حفظ و حراست از آنان را به 
لحاظ تشکیلات نظام و اداری و سازمانی و اخلاقی را از وظایف اصلی خود می دانیم. 

 بازرس کل استان خاطر نشان نمود: آمار این بازرسی کل در معرفی مدیران به دادسرا 
و هیات های حل اختلاف استان بسیار ناچیز است و خیلی جاها موضوع با تذکر و هشدار 
حل می شود. وی گفت: تمام تلاش و زحمت همکاران در بازرسی کل بر این بوده تا 
پیشنهاداتی که جهت اصلاح و رفع آسیب به دستگاه های اجرایی داده می شود علمی ، 
اثرگذار ، اصلاحی و قابل اجرا باشد. وی با اشاره به تعامل خوب موجود بین دستگاههای 
اجرایی استان با مجموعه دستگاههای نظارتی ادامه داد: این تعامل و همکاری نیز از قبل 
وجود داشته است لیکن با حضور استاندار جوان و جدیت ایشان در پیگیری امور تعامل 
بیشتر نیز شده است. بازرس کل استان با اشاره به برخی اظهار نظرها مبنی بر اینکه 
با ورود دستگاههای نظارتی از جمله سازمان بازرسی و دیوان محاسبات جرات انجام 
کار از مدیر دســتگاه اجرایی گرفته می شود بیان نمود: اتفاقا سعی و تلاش مجموعه 
دستگاههای نظارتی بر این است تا جرات به مدیر داده شود و کمک نماییم تا مدیر جرات 
انجام کار پیدا کند که نمونه آن راهکارهای ارائه شده به مدیران برخی از دستگاههای 
اجرایی در شورای هماهنگی دستگاههای نظارتی استان می باشد که گره گشای ادامه 

مسیر آن دستگاه اجرایی بوده است.

رویکرد بازرسی استان در برخورد با مدیران پیشگیرانه استطعم شیرین عدالت حق همه ملت ایران است

اصفهان به ۱۰۰ میلیون هکتار فضای سبز نیاز دارد

استاندار یزد:دادگستری از ظرفیت رسانه برای ارتباط با مردم استفاده کند

مدیر عامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان خبر داد:

اصفهان -بهمن راعی: مدیر عامل ســازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری اصفهان از اجرای پویش خانه 
ســبز در این کلان شهر خبر داد و گفت: این پویش با 
هدف معرفی ویژگی ها و مشخصات گیاهان آپارتمانی به 

شهروندان اجرا شده است.
مجید عرفان منش امروز در نشست خبری با اصحاب رسانه، اظهار 
کرد: در ۵۰ سال گذشته باغ شهر اصفهان دچار دست خوش تغییراتی 
شــده است.وی با بیان اینکه اکثر بیشه زار و مرغزارها در اصفهان به 
ساختمان تبدیل شده است، ادامه داد: شهر اصفهان را روی بهترین 
خاک که می توانســت برای گسترش فضای سبز مورد استفاده قرار 
گیرد، توسعه دادیم و ساختمان سازی کردیم و در مقابل کشاورزی را 
در بدترین زمین ها و خاک ها بنا کردیم.مدیر عامل سازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری اصفهان گفت: سال گذشته درختکاری را به 
پویش درخت بانی تبدیل کردیم، ادامه داد: یک زمانی موضوع باغبانی 
مطرح بود، اما امروز به درختان بانی رسیده ایم و این آخرین مرحله ای 

است که باید برای حفظ درختان و سبزینگی شهر تلاش کنیم، زیرا 
تاکنون بانیان خوبی برای درختان نبوده ایم .وی خاطرنشان کرد: در 
شهر اصفهان »درخت بانی« را جایگزین طرح درخت کاری کردیم تا از 

درختان شهر در قالب یک کمپین حفاظت کنیم.
عرفان منش از اجرای پویش خانه ســبز در این کلان شهر خبر داد 
و گفت: این پویش با هدف معرفی ویژگی ها و مشــخصات گیاهان 
آپارتمانی به شهروندان اجرا شده اســت، زیرا نگهداری از گل های 

آپارتمانی باید جزو اصول زندگی شهری اصفهانی ها قرار بگیرد.
وی با بیان اینکه از مجموع شــش هزار هکتار فضای سبز شهر 
اصفهان، چهار هزار هکتار در اختیار شهرداری است و دو هزار هکتار 
به سایر ارگان ها اختصاص دارد که پشتیبانی فنی و حقوقی آن نیز بر 
عهده شهرداری است، ادامه داد: برای آبیاری فضای سبز در هر سال 
به ۶۰ میلیون متر مکعب آب نیاز است که در بهترین شرایط این آمار 
به ۲۴ تا ۲۵ میلیون متر مکعب می رسد.مدیر عامل سازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری اصفهان ادامه داد: شهرداری اصفهان به عنوان 

نخستین شــهرداری در کشور طی سال های ۸۵ تا ۸۶ برای آبیاری 
فضای سبز نسبت به خرید پساب اقدام کرد و این در حالی است که 
هیچ حقی از آب های سطحی )زاینده رود( ندارد.وی با بیان اینکه در 
اســتان اصفهان از مجموع حدود 3۰ هزار حلقه چاه، حدود ۹۰ حلقه 
چاه فعال در اختیار شــهرداری است، گفت: در حال حاضر اصلاح و 
تعمیر شبکه های آبیاری فضای سبز انجام می شود، اما در عین حال 
شاهد سرقت بعضی از این تجهیزات هستیم.عرفان منش برای مجتمع 
مسکونی های پر جمعیت پیشنهاد احداث دو شبکه فاضلاب را مطرح 
کرد و گفت: در این مجتمع ها باید یک فاضلاب دستشویی و فاضلاب 
دیگری برای جمع آوری آب های خاکستری تخصیص یابد و از این آب 
برای آبیاری فضای سبز مجتمع استفاده شود.وی از تخریب بخشی از 
فضای سبز بر اثر آلودگی هوا خبر داد و تصریح کرد: وجود ریزگردها 
یکی از دلایل اصلی خشکی درختان است.مدیر عامل سازمان پارک ها 
و فضای سبز شهرداری اصفهان با بیان اینکه ممنوعیت کاشت گیاهان 
پر نیاز آبی از جمله چنار، کبوده، بید و چمن های پرنیاز از سال ها قبل 

به مناطق شهرداری اعلام شده است، ادامه داد: در زمان حاضر امکان 
کاشت درختان پرنیاز نیست و باید از گونه های مقاوم به شرایط خشکی 
و کم نیاز آبی استفاده شود.وی با بیان اینکه آبیاری ۶۰ درصد فضای 
سبز شهر مدیریت شده است، گفت: بخشی از فضای سبز نیز با استفاده 
از تانکر آبیاری می شود، زیرا هیچ منبع آبی در اختیار نداریم.عرفان منش 
تصریح کرد: بحران آب در اصفهان دلیلی برای حذف یا کاهش فضای 
سبز نخواهد بود، بلکه با توجه به افزایش آلایندگی ها در این شهر باید 
ضمن نگهداری فضای سبز موجود، نسبت به افزایش آن با استفاده از 

گونه های مقاوم به کم آبی نیز اقدام شود.
وی با بیان اینکه در گذشته بیش از ۶۰۰ هکتار چمن در اصفهان 
وجود داشته است که امروز به کمتر از ۴۰۰ هکتار رسیده است، ادامه 
داد: بر اساس فرهنگ حاکم بر اصفهان، شهروندان تنها چمن را به 

عنوان فضای سبز می پندارند، اما این نوع دیدگاه را به درختان ندارند.
وی آلودگی هوا، خشکســالی و بحران خاک را سه عامل خشکی 
درختان عنوان کرد و افزود: چنار و ناروند درختان بومی شهر اصفهان 

است که به دلیل آلودگی هوا در حال خشک شدن است.
عرفان منش با بیان اینکه صنعتی بودن اصفهان آسیب های زیادی به 
فضای سبز این شهر اصفهان از جمله درختان و چمن وارد کرده است، 
گفت: بر اســاس آمار محیط زیست، بخش عمده ای از محصولات 
زیربنایی مصرفی کشور از جمله ۷۰ درصد سوخت جت، ۷۰ درصد 
فولاد کشور و بخش عمده ای از فرآورده نفتی و صددرصد محصولات 
آجری و گچی ایران در اصفهان تولید می شود و این در حالی است که 
کشور از این محصولات بهره مند می شود و آلودگی آن برای اصفهان 
باقی می ماند.وی با بیان اینکه تنها آب پایدار در اختیار شهرداری بالغ 
بر هشت میلیون متر مکعب پساب فاضلاب است، گفت: سهم شرب، 
صنعت و کشاورزی از زاینده رود سهیم است، اما اکولوژیک و محیط 

زیست و سلامت شهروندان جایگاهی و سهمی از زاینده رود ندارد.
وی از دو هزار نفر باغبان در اصفهان و جابه جایی 1۴۰۰ درخت در 
اصفهان طی پروژه های مختلف خبر داد و گفت: در مواقعی ما مجبور 

به قطع درختان هستیم.

یزد- صادقی مقدم: استاندار یزد گفت: دادگستری از 
ظرفیت رسانه برای ارتباط با مردم استفاده کند

به گزارش خبرنگار ما از یزد ، مهران فاطمی در دیدار با رییس کل 
و اعضای شــورای قضایی استان  که به مناسبت هفته قوه قضائیه 
صورت گرفت افزود: باید با سرمایه گذاری در این زمینه و به کارگیری 
نیروی فعال و فرهیخته از ظرفیت رســانه و ابزار خبر برای ارتباط با 
مردم اســتفاده کرد.  وی برگزاری جشنواره عدلیه، رسانه و جشنواره 
دادخند را در استان  توسط دادگستری به فال نیک گرفت و ادامه داد: 
بهره گیری از اینگونه ظرفیت های رسانه ای و هنری نیاز جامعه امروز 
است و باید در این خصوص همکاری لازم صورت گیرد.استاندار یزد 
گفت: دستگاه قضا در طول تاریخ انقلاب حرکت رو به تعالی داشته 
است، اما در سنوات اخیر یک جهش قابل ملاحظه در افزایش سرمایه 
اجتماعی را تجربه کرده است.وی افزود : شهید بهشتی در تدوین قانون 

اساســی و استقرار نظام قضاء اسلامی نقش بی بدیل و برجسته ای 
داشــته است که ضرورت دارد به این ابعاد شخصیتی و تأثیر گذاری 
این شخصیت وارسته بیشتر پرداخته شود.وی گفت: سلوک شخصی، 
خط فکری و نظام اندیشه ای شهید بهشتی باید برای نسل جدید تبیین 
شود.استاندار یزد تصریح کرد به استناد نظر سنجی ها و بررسی های 
دقیق، در سنوات اخیر، نقطه عطف و اقدامات ممتازی در قوه قضاییه 
شکل گرفته و سرمایه اجتماعی عدلیه جهش قابل ملاحظه ای را داشته 
است.فاطمی بیان کرد: همین حرکت های مردمی حضور قضات در 
اجتماعات، مساجد و اماکن عمومی و ارائه مشاوره حقوقی و قضایی به 
مردم بسیار ارزشمند است.وی گفت: ورود ارزشمند دستگاه قضایی به 
موضوع احیای حقوق عامه و همچنین بستر سازی برای بهره گیری از 
ظرفیت های مردمی در زمینه ایجاد صلح و سازش و یا گزارش فساد، 
امری مطلوب و پسنیدیده است.فاطمی گفت: در موضوع حادثه قطار 

مشهد - یزد که به جان باختن 1۴ تن از همشهریان انجامید، نقش 
ستاد بحران و پزشکی قانونی ارزشمند بود که با تلاش شبانه روزی 
هویت جان باختگان مشخص گردید اما به اندازه ای که باید، نقش این 
تلاش ها تبیین نشد. وی افزود: تبدیل شدن زندان به یک کارگاه حرفه 
آموزی و ایجاد اشــتغال برای مددجویان زندانی حرکتی بسیار خوب 
و ارزشمند اســت اما حتی این اتفاق و رویکرد خوب که به حرکت 
اصلاحی بزهکاران می انجامد آن چنان که ضرورت دارد مورد اطلاع 
رسانی قرار نگرفته است.همچنین رییس کل دادگستری یزد گفت: این 
اعتماد مردم است که به مسئولان اقتدار و اعتبار خدمت داده است و اگر 
قوای سه گانه در کشور دارای اقتدار و اعتبار هستند این مهم با اعتماد 
مردم حاصل شده است. غلامعلی دهشیری، سه عامل انقلابی بودن، 
مردمی بودن و ضد فساد بودن را مهمترین رویکرد هر مسئول در نظام 
اسلامی دانست و گفت: دشمنان به دنبال زمین زدن و از بین بردن 

این نظام و ارزش های انقلابی آن هستند، لذا باید برای غلبه بر توطئه 
دشمنان در میدان عمل بود و به مردم خدمت کرد.وی بر استفاده از 
ظرفیت های مردمی و نخبگان تأکید کرد و اظهار داشت:  مردمی بودن 
تنها در خدمت به مردم خلاصه نمی شود بلکه استفاده از ظرفیت های 
مردمی و نخبگان نیز از جلوه های مهم مردمی ســازی قوه قضاییه 
است که بر همین اساس، جشنواره عدلیه و رسانه و جشنواره دادخند 
طراحی و در حال اجراســت.این مسئول، جلب مشارکت رسانه های 
اســتان و اساتید هنر و اندیشه در موضوع پیشگیری از وقوع جرم و 
آسیب های اجتماعی را از اهداف جشنواره عدلیه و رسانه ذکر کرد و 
گفت:  برای تبیین آســیب های اجتماعی و ارائه محتوای آموزشی با 
شیوه ها و راهکار های مردم پسند، فراگیر و اثر گذار، جشنواره عدلیه 
و رسانه برگزار می شود.دهشیری به خدمت گرفتن ابزار هنر به ویژه 
ظرفیت شعر طنز را از اهداف جشنواره دادخند اعلام کرد و بیان داشت:  

در دادخند، ابزار شعر با زبان طنز به کمک دستگاه قضایی خواهد آمد تا 
بتوان در دل مردم نفوذ کرد و مطالبی را برای هشدار و گوشزد در زمینه 
و موضوعات مختلف مد نظر، تولید و منتشر کرد.وی با بیان اینکه برای 
به ثمر رسیدن انقلاب، هزینه های بسیاری پرداخت شده که از جمله 
آنها می توان به تقدیم هزاران شهید اشاره کرد ادامه داد: در سنوات اخیر 
اعتماد مردم به قوه قضاییه بیشتر شده که این امر مایه مباهات برای 

قضات و کارکنانی است که صمیمانه در سنگر خدمت بودند.
رئیس کل دادگســتری یزد، اهتمام به جوانگرایی را از مهمترین 
رویکردهای دادگستری استان در کادرسازی وجانشین پروری ذکر کرد 
و بیان داشــت: در اجرای منویات مقام معظم رهبری بهره گیری از 
قضات جوان، با انگیزه و پر انرژی در پست های مدیریتی در دستور 
کار بوده که با التزام به شایسته خواهی، شایسته یابی، شایسته سالاری، 

شایسته گزینی و شایسته پروری انجام شده است.
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